
 

PROTOKÓŁ NR 45 

 

Z posiedzenia Komisji Infrastruktury społecznej 

z dnia 15.05.2018 

 

 W posiedzeniu brało udział czterech członków Komisji infrastruktury Społecznej, 

Wójt Gminy, Dzielnicowy asp. Marcin Skrzypczak, Dyrektorzy szkół: pani Mirosława Graf, 

Elżbieta Juskowiak, Irena Grobelna, Robert Juskowiak. 

 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Zachowanie się dzieci i młodzieży w środowisku lokalnym.  

4. Zakończenie. 

 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 niniejszego protokołu. 

Klasyfikacja śródroczna stanowi załącznik nr 2 niniejszego protokołu 

 

Ad.1. 

Otwarcia posiedzenia Komisji dokonała Przewodnicząca Komisji pani Małgorzata 

Tarnowska, która przywitała wszystkich obecnych. 

Ad.2. 

Uwag do proponowanego porządku posiedzenia oraz do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia nie zgłoszono. 

Ad.3. 

Przewodnicząca Komisji pani Małgorzata Tarnowska poprosiła dyrektorów o przedstawienie 

sytuacji w szkołach, w szczególności wskazując na analizę zachowań dzieci  i młodzieży  

w środowisku lokalnym, w szkole poza szkołą, pod kątem przejawiania agresji i przemocy. 

Ponadto przestrzegania kultury osobistej (kultury języka), współpracy  

z instytucjami zajmującymi się problemami wychowawczymi dzieci i młodzieży  

oraz  umiejętności rozwiązywania problemów. 

 

W pierwszej kolejności wypowiedziała się pani dyrektor  Elżbieta Juskowiak ze szkoły     

w Drobninie, która poinformowała, że wśród dzieci i młodzieży uczęszczających do szkoły  

w Drobninie nie odnotowano drastycznych zachowań, jedynie wulgaryzmy. 

 



 

 

Następnie głos zabrała pani dyrektor Irena Grobelna ze szkoły w Garzynie. Poinformowała,  

że szkoła w Garzynie ma małe dzieci, a ich zachowanie jest bardzo dobre .  

 

Informacji o zachowaniu dzieci i młodzieży udzieliła również pani dyrektor Mirosława Graf 

ze szkoły w Pawłowicach. Poinformowała, że w szkole nie ma zagrożeń oraz poważniejszych 

problemów. Jeśli problem się pojawi, szkoła stara się rozwiązać we własnym zakresie tzn. jest 

przeprowadzana rozmowa z  rodzicami lub w obecności Policjanta jeśli sprawa tego wymaga. 

Obowiązują procedury postępowania w sytuacjach kryzysowych oraz w przypadku 

zagrożenia ucznia demoralizacją. W szkole założony jest monitoring. Szkoła współpracuje z 

rodzicami i przedstawicielami leszczyńskiej Policji.  

Głos zabrał asp. Pan Marcin Skrzypczak. Mówił, że jeżeli chodzi o problemy wychowawcze 

dzieci, próbują rozwiązywać problemy od samego początku – upominając. Zagrożeń nie ma, 

także w opinii przełożonych. Dzieci i młodzież przebywa na obiektach typu Orlik. Tam też 

nie dochodzi do niszczenia i spożywania alkoholu.  

a jeśli chodzi o alkohol i papierosy, dzielnicowi jeżdżą na kontrole do sklepów i informują,  

by nie sprzedawać  nieletnim.  

 

Następnie głos zabrał Wicedyrektor pan Robert Juskowiak ze szkoły w Nowym Belęcinie. 

Dyrektor poinformował, że w szkole agresji nie ma. Był jeden przypadek i został wyjaśniony 

z kuratorem sądowym. W szkole jest zakaz używania telefonów komórkowych. 

 

Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu p. wójtowi. Wójt podziękował komisji za zajęcie 

się tematem, a dyrektorom szkół i Policji za pomoc i dobrą współpracę. 

 

Ad.4. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodnicząca Komisji pani Małgorzata Tarnowska 

zakończyła posiedzenie. 

 

Protokołował: 

 

Członkowie Komisji:       Przewodnicząca Komisji: 

Piotr Majchrzak:       Małgorzata Tarnowska 

…………………….. 

Katarzyna Wysocka: 

…………………….. 

Stanisław Żabicki: 

…………………….. 


